
Møtereferat FAU 10.04.2019 

FAU Kurland Barneskole 

8 stk til stede. 

Valgt referent Asbjørn Arvola (1c) 

1. Godkjenning av innkalling. 

Ingen kommentarer 

2. Godkjenning av referat fra forrige møte. 

Ingen referat foreligger 

 

3. Rektor informerer. 

Rektor Lars Henning Finstad informerte om tiltak og hendelser fra administrasjonens side 

-Totalt har skolen søkt om nærmere 200.000 i RØRE-midler, og siden skolen ikke tidligere har 
benyttet seg av RØRE- midler regner administrasjonen med at Kurland blir prioritert ved 
tildelingen. 

- Søknad om RØRE-midler 

- RØRE-ambassadør  50.000,- 

- Skolefrokost  120.000,- 

- A-Ball   30.000,- 

Kurland jobber med dette for å bli « Helsefremmende skole» 

Administrasjonen har fått signaler om at helsesykepleier situasjonen ved Kurland styrkes. 

Vigilo er et nytt system skal innføres i Sarpsborg kommune, det skal samle veldig mange av de 
ulike funksjonalitetene som ligger i flere system i dag, slik at alle kan bruke det samme. Vigilo vil 
erstatte f.eks CsLink, Transponder og andre apper, og tilbyr en mer fleksibel løsning for all 
kommunikasjon mellom hjem og skole der man har alle barna i samme system uavhengig av 
skole. Man vil kunne føre og se fravær, søke permisjon, se karakterer, frister, skolerute, timeplan 
mm. 
Kurland velger å vente noe før de hopper ut i det. 

Tumani aksjonen satte ny rekord med 195.000,- som går til Tumani-stiftelsens arbeid i Kenya. 

Oppussing av gamle/slitte klasserom fortsetter, men dårlige grunn forhold ved kontordelen gir 
utfordringer som krever nye løsninger. Forslaget fra administrasjonen er at kontordelen saneres 
mot at Data-rommet tas i bruk som klasserom. Dette medfører et økt behov for ny maskinpark 
dvs flere PC’er og I-Pad til elevene slik at klasserom kan omgjøres til kontor/arbeidsplass for 
lærere. 

Det er ansatt ny teamleder ved Jelsnes skole. 

4. Leder av FAU; Tone Walther informerte om saker som har vært innom styret siden siste møte. 

- Utarbeidet og sendt høringsnotat angående sommerstengt SFO 

- 17.mai komiteen jobber bra, og har fått økt tilskuddet fra kommunen. 



- KFU ønsker en oversikt om hvilke tiltak aktiviteter, eksterne tilbud, muligheter og verktøy som 
den enkelte skole benytter seg av. Rektor Lars Henning Finstad legger inn og returnerer listen. 

6.  Eventuelt. 

- Regnbuen etterlyser sykkel/vogn parkering 

- Øke rekruteringen til FAU. Flere forslag ble diskutert. 

- Trafikksituasjonen rundt Kurland og dropp-sonene bør sees på. Inviterer trafikkutvalget til neste 

neste FAU møte. 

- Overgangen fra barne- til ungdomsskole gir flere utfordringer da skolene bruker ulike verktøy 
og har forskjellige ordens regler. Kommunen har innkalt FAU lederne fra de ulike skolene for å 
forsøke å se på dette. 

- Referat fra FAU møtene søkes lagt ut på skolens hjemmeside. 

- Neste møte satt til torsdag 6. juni kl 18:30. 

 

7. Linker til 

-  RØRE: https://www.ostfoldfk.no/folkehelse/prosjekt-rore-6-19/ 

– Helsefremmende skole: https://www.ostfoldfk.no/folkehelse/helsefremmende-skoler/ 

– Kurland Skole: https://www.sarpsborg.com/kurlandbarneskole/ 
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